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Sēde sasaukta un atklāta plkst.16:00. 

 

Vadītāja - Viktorija Baire 

Protokolētāja - Aija Videniece 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Neils Kalniņš, Arnolds 

Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, 

Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko 

Pašvaldības darbinieki – Māris Bērziņš, Andris Volanskis, Jānis Zvaigzne   

 

Sēdē nepiedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andis Damlics, Juris Jerums, Raimonds Nitišs   

 

Darba kārtība 

1. Par Ķekavas novada domes 2018. gada 1. marta ārkārtas sēdes lēmuma Nr.4 atcelšanu;  

2. Par pilnvarojuma izsniegšanu dalībai Latvijas Pašvaldību savienības 29.kongresā un biedru 

sapulcē;  

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio ierakstā 

 

Viktorija Baire atklāj sēdi. 

 

1. Par Ķekavas novada domes 2018. gada 1. marta ārkārtas sēdes lēmuma Nr.4 

atcelšanu 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire. 

Debatēs piedalās - Olafs KLūdziņš, Viktorija Baire, Anastasija Prokopenko, Gatis Līcis, 

Andis Adats, Voldemārs Pozņaks, Arnolds Keisters, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Neils 

Kalniņš. 

Klūdziņš atgādina, ka šis jautājums jau bija iniciēts iepriekšējās divās kārtējās Domes sēdēs, 

bet netika iekļauts sēžu darba kārtībās, tā ka pēc būtības šis jautājums nav bijis skatīts.  

Baire - Vai esat iepazinušies ar Latvijas Pašvaldību savienības sniegto viedokli, gan ar to 

vēstuli, kas ir nosūtīta VARAM?  

Klūdziņš – Es personīgi esmu iepazinies. 

Baire – Kādas būtu Jūsu atbildes uz šiem minētajiem juridiskajiem argumentiem attiecībā 

pret to, ka VARAM viedoklis iespējams šajā gadījumā nav viennozīmīgi tulkojams, kā arī par 

to, kādas ir VARAM pilnvaras un par to, kāda ir bijusi iepriekšējā tiesvedības prakse un kādēļ 

tagad būtu nepieciešams rīkoties savādāk.  

Klūdziņš - Es izteikšu savu viedokli, kā jau 1.marta ārkārtas sēdē es jau informēju tieši par šo 

neatbilstību 55.panta regulējumam, tātad līdz ar to šie aspekti kas saistās ar Pašvaldību 

savienības viedokli lai attiecīgi Domes sagatavoto atbildi, un es pieļauju, ka šī nav Domes 

atbilde, tā ir, drīzāk var teikt, priekšsēdētājas virziens vai, teiksim, viedoklis kādā veidā šis 
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jautājums jāskata, līdz ar to es neuzskatu, ka šajā gadījumā arī viss iepriekšējā periodā ir 

bijis nepieciešamība veikt kaut kāda veida uzlabojumus komiteju darbā, tad ir paredzēta cita 

metode, kādā veidā šo var izdarīt, nevis tādā veidā, kā tas tika virzīts. 

Baire atgādina, ka tikai tiesa ir tiesīga izlemt katru konkrēto gadījumu atsevišķi. 

Turpinās debates par jautājumu un tiesu praksi saistībā ar šāda veida lēmumiem. 

 

Priekšlikumi bez balsojuma: 

Olafs Klūdziņš - Lēmumprojekts word formātā. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada domes 2018. gada 1. marta 

ārkārtas sēdes lēmuma Nr.4 atcelšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm ,,Par”- (Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Anastasija Prokopenko), 

,,Pret” – 4 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Dzintra Medne, Juris Žilko), ,,Atturas” – 5 

(Andris Ceļmalnieks, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Valts Variks, Aigars Vītols), 

,,Nepiedalās” – 1(Andis Adats), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Balsu trūkuma dēļ, lēmums nav pieņemts. 

 

 

2. Par pilnvarojuma izsniegšanu dalībai Latvijas Pašvaldību savienības 29.kongresā un 

biedru sapulcē 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire. 

Debatēs piedalās - Viktorija Baire, Olafs Klūdziņš, Andis Adats, Arnolds Keisters, Juris Žilko, 

Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Juris Žilko. 

 

Priekšlikumi bez balsojuma: 

Olafs Klūdziņš - Izteikt lemjošās daļas 3. punktu sekojošā redakcijā: ,,3. Pilnvarot Ķekavas 

novada domes deputātu Andri Ceļmalnieku pārstāvēt Ķekavas novada pašvaldību ar tiesībām 

piedalīties Latvijas Pašvaldību savienības 29.kongresā un biedru sapulcē.” 

 

Ceļmalnieks atsauc savu kandidatūru dalībai Latvijas Pašvaldību savienības kongresā. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par sagatavoto lēmuma projektu ,,Par pilnvarojuma izsniegšanu dalībai Latvijas 

Pašvaldību savienības 29.kongresā un biedru sapulcē”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija 

Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols, Juris Žilko), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 1 (Neils 

Kalniņš), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

1. Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāja pirmo vietnieku Aigaru Vītolu pārstāvēt 

Ķekavas novada pašvaldību ar tiesībām piedalīties un balsot Latvijas Pašvaldību 

savienības 29.kongresā un biedru sapulcē. 
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2. Pilnvarot Ķekavas novada domes deputātu Andi Adatu pārstāvēt Ķekavas novada 

pašvaldību ar tiesībām piedalīties Latvijas Pašvaldību savienības 29.kongresā un biedru 

sapulcē.  

3. Pilnvarot Ķekavas novada domes deputātu Juri Žilko pārstāvēt Ķekavas novada 

pašvaldību ar tiesībām piedalīties Latvijas Pašvaldību savienības 29.kongresā un biedru 

sapulcē.  

 

 

Lēmums Nr.2 pielikumā.  

 

 

Sēdi slēdz plkst.17:15 

 

Sēdes vadītājs:  (*PARAKSTS)  V. Baire 
*ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO  PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU. 

07.05.2018.plkst.11:36:27 
 

 

Sēdes protokolētāja: (*PARAKSTS)  Aija Videniece 
*ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO  PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU. 

07.05.2018.plkst.11:46:10 
 


